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Verslag Openbare Vergadering Dorpsplatform Woensdrecht 
 

Datum: dinsdag 8 november 2022 
 
Aanvang: 20.00 uur 
 
Locatie: ’t Blickvelt 
  Dorpsstraat 49 
  4634 TN Woensdrecht 
 
Aanwezig 
Gerard van den Bergh, Wilco Lambrechts, Herman Heijns, Marjolein 
van der Pol-van Put, Kees Gravemaker, Thierry de Heer 
(wethouder), Linda Bogers (gemeente), Wannes van Kempen 
(gemeente), vertegenwoordiger WMO-adviesraad, 
vertegenwoordiger BWI en nog 47 andere dorpsgenoten en/of 
belangstellenden. 
 
Afwezig 
Peter Kuijlen; de wijkagent. 
 
1. Opening, berichten van verhindering, vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Hij heet de 
aanwezigen van harte welkom. Hij stelt de leden van het 
dorpsplatform voor en geeft een toelichting op de agenda. De 
voorzitter geeft een overzicht van de activiteiten die het 
dorpsplatform dit jaar heeft gerealiseerd, zoals de bloembakken op 
het Col. Whitakerplein; de hondenpoep-actie door het hele dorp, dat 
een vervolg krijgt; wimpels in de Dorpsstraat rond Koningsdag; 
wimpels op de Rijzendeweg tijdens de doortocht van de Vuelta; de 
jaarlijkse plaatsing van een kerstboom. 
Directeur BWI, Mark Inja, geeft desgevraagd een toelichting over 
het dorpspunt ‘t Blickvelt. Mirian Goorden blijft beheerder en 
aanspreekpunt voor inkoop en verhuur. Voor de duur van 1 jaar en 
3 maanden neemt het BWI het beheer over. Activiteiten worden 
afgestemd met het winkeltje. 
  
2. Inventariseren inspreekpunten. 
Ruud van Lakwijk geeft aan dat dit jaar de laatste herdertjestocht 
doorgaat op 18 december. Helaas is er geen opvolging gevonden 
om het evenement komende jaren door te laten gaan. Ruud doet 
nog een oproep om nieuwe leden te werven.  
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3. Gevaarlijke T-splitsing Dorpsstraat – Grindweg. 
Een inwoner van het dorp Woensdrecht, de heer Dik Samsom, heeft 
de gevaarlijke situatie op de T-splitsing van de Dorpsstraat en de 
Grindweg aan de orde gesteld. 
Dhr. Samsom geeft een toelichting op de situatie. Honderden 
vrachtwagens maken de bocht van de Grindweg naar de Langeweg. 
Het is een gevaarlijke situatie waarvoor hij aandacht heeft gevraagd 
aan de gemeente.   
Wethouder De Heer geeft een korte reactie. Het is geen fijne 
situatie. Om een omleiding te realiseren zijn echter grote kosten 
gemoeid waar de gemeente onvoldoende financiële middelen heeft 
om dit op te lossen. Gerard van den Bergh geeft als alternatieve 
oplossing de verharde weg vanaf het tunneltje naar de Grindweg. 
De wethouder geeft aan dat de gemeente dat ook heeft overwogen 
maar dat de weg compleet opnieuw moet worden verhard. Dat 
brengt zeer hoge kosten met zich mee. De wethouder geeft aan dat 
het een lastige situatie blijft. Hij vraagt het te melden als er 
ongelukken gebeuren. 
 
Peter de Moor geeft aan dat de Dorpsstraat een racebaan is en 
vraagt aandacht voor het gedrag van automobilisten om de snelheid 
te matigen. Binnenkort heeft de gemeente overleg met de ZLTO. 
Gerard van den Bergh geeft aan dat veel verkeer richting de 
gemeente Reimerswaal gaat en dat overleg met onze 
buurgemeente ook wenselijk is.  
 
4. Situatie Langeweg. 
Het dorpsplatform Woensdrecht vraagt aan de wethouder naar de 
stand van zaken met de Langeweg. 
Wethouder De Heer geeft aan dat er een voorstel richting college en 
raad is gedaan om budget te voteren om de Langeweg aan te 
pakken. De kosten worden geschat op € 100.000 om de 
grasbetontegels aan te leggen enn de berm af te vlakken.  
Gerard van den Bergh vraagt wanneer de Langeweg voor 
onderhoud in het meerjaren onderhoudsplan is meegenomen. De 
wethouder zoekt dat uit en komt daar op terug.  
 
5. Stand van zaken RK kerk.  
Het dorpsplatform Woensdrecht heeft Luc de Nijs van Bouwgroep 
De Nijs – Soffers wederom gevraagd een toelichting te geven op de 
stand van zaken met de RK kerk.  
Luc de Nijs laat wat ‘artist impressions’ als een eerste ontwerp zien. 
Het plan is om het schip te slopen en de toren te laten staan. Ze 
willen betaalbare woningen bouwen waarbij balkons aan de zijgevel 
worden gerealiseerd. Er worden 4 woonlagen gepland waarbij 
mogelijk 20 woningen worden gerealiseerd. Het is een eerste 
ontwerp wat ook nog met de buurtbewoners besproken moet 
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worden. Er kunnen daarom geen rechten aan worden ontleend. Er is 
nog niks gereed om in te dienen met de gemeente. Direct 
omwonenden geven aan dat ze compleet zijn verrast door dit plan. 
Ze vinden dat ze in hun privacy worden geschaad. 
 
6. Stand van zaken Integraal Kind Centrum (IKC).  
Door de wethouder wordt een toelichting gegeven over de 
voortgang van de voorgenomen bouw van de nieuwe basisschool 
aan de Fortuinstraat. 
Hij geeft aan dat vanwege de stijgende prijzen in de bouw er druk 
wordt onderhandeld over de bouwkosten. Ze hopen de planning nog 
te gaan halen. Zodra er overeenstemming is voor de bouwkosten, 
zal er een voorstel richting de Raad gaan om budget beschikbaar te 
stellen om de school te realiseren.  
 
Gerard van den Bergh zegt dat er wordt gesproken dat de 
Fortuinstraat eenrichtingsverkeer wordt. De wethouder antwoordt 
dat er nog wordt gekeken naar het verkeerscirculatieplan. Niets is 
nog definitief.   
 
Een inwoner vraagt of het veld geëgaliseerd en opnieuw ingezaaid 
kan worden. De wethouder gaat dat na en komt erop terug. 
Het kleine glijbaantje en evenwichtsbalk zijn afgekeurd en worden 
niet teruggeplaatst.  
 
7. Energieambassadeurs. 
Tijdens de vergadering wordt een toelichting gegeven op de 
warmtevisie door de gemeente en een energieambassadeur. 
De gemeente heeft twee verkenningswijken aangewezen: de 
Heijakkers en een wijk in Huijbergen waarop zij zich de komende 
tijd wil richten. De gemeente heeft 3 energieambassadeurs 
aangesteld die bij particulieren een energiescan kunnen uitvoeren.    
Energieambassadeur Roland Koper stelt zich voor, samen met Evert 
Jansma. Zij hebben inmiddels al 100 scans gedaan bij mensen thuis 
om energie te besparen. Vanuit zijn bouwkundige achtergrond 
doorloopt Roland de woning met de eigenaar en geeft tips welke 
zaken het best als eerste aangepakt kunnen worden. Het bezoek 
duurt 1 uur. De aanbevelingen komen in een rapport. 
Via het Energieloket op de gemeentelijke website kun je een 
afspraak maken. Of google op de term energieambassadeur op de 
gemeentelijke website en je komt op een pagina om een afspraak 
te maken.  
 
8. Mededelingen:  
- Vanuit WMO-adviesraad: vertegenwoordiger WMO-adviesraad 

geeft aan dat zij er naar streeft meer voor het beleid advies te 
willen geven voordat het naar het College gaat. Zij geeft 
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advies over hulpmiddelen. Ook doet zij onderzoek met de BWI 
naar eenzaamheid en toename van de zorgkosten in de 
gemeente.   

 
- Vanuit de Woningstichting: de bouw van de huizen aan de 

Molenakkers vordert goed. Voor wat betreft de stijgende 
energieprijzen, is de stichting in gesprek met mensen die 
daardoor de huur niet kunnen betalen. 
 

- Wijkteam, Wannes van Kempen: geen mededelingen 
 
 
12. Rondvraag en sluiting.  
Jos Peters vraagt of de SHL prikpost in Woensdrecht weer geopend 
kan worden. Er is nu alleen nog een prikpost in het gemeentehuis 
beschikbaar. Klaske Bakker geeft aan dat de post in Woensdrecht 
niet meer geopend zal worden. Kleine prikposten zijn geschrapt 
vanwege de kosten en personeelsgebrek.  
 
Gerard Nijhuis zegt dat er steeds minder evenementen worden 
georganiseerd in het dorp Woensdrecht. Alles wordt georganiseerd 
in Hoogerheide. Hij vraagt of het mogelijk is om meer activiteiten in 
het dorp te houden. Vertegenwoordiger van het SOF geeft aan dat 
er geen animo voor is bij de bewoners van het dorp Woensdrecht. 
Als voorbeeld wordt genoemd de organisatie van het straattekenen. 
Daar meldden zich slechts 4 kinderen voor.  
Vertegenwoordiger BWI geeft aan dat er mogelijk wat zal worden   
georganiseerd voor jongeren.  
Marianne van der Pol zegt dat met Harmonie Aurore plannen zijn 
om met de kerst in de hal van Palletbedrijf Van der Pol een concert 
te geven. 
 
Gerard van den Bergh vraagt aandacht voor de verkeerssituatie in 
de Nieuweweg. Er is daar veel bouwverkeer. Hij stelt voor om 
tijdelijk de Onderstal weer open te stellen voor doorgaand verkeer. 
Dat kan ook voor een wielerkoers. Wethouder Thierry de Heer gaat 
ernaar kijken. 
Gerard van den Bergh stelt voor tijdens de bouw van de nieuwe 
school tijdelijk een parkeerverbod in te stellen in de Fortuinstraat. 
De wethouder neemt dat mee.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur. 
	
Datum volgende openbare vergadering: dinsdag 16 mei 2023; 
(onder voorbehoud). 
 
 


